

Sertai Organo Gold hanya RM150 dan dapat simkad onexox percuma

Siapa di luar sana yang hobinya memang **suka minum kopi**? Sudah kah anda mencuba **Cafelatte** atau pun Black Coffee dari **Organo Gold**? Jika sudah, apa komen anda? Sedap? Lazat? Rasa macam nak minum lagi ?

Jika anda seperti saya, seorang yang **suka minum Kopi**, jawapannya adalah YA. Memang sedap dan lazat. Saya amat menggemari kopi **Organo Gold Cafelatte** dan juga Black Coffee.

Aroma kopinya memang menyenangkan dan gabungan kopi terbaik dan **ganoderma** menjadikan kopi ini bukan sahaja sekadar kopi tetapi lebih merupakan **healthy coffee**, iaitu kopi yang boleh memberikan kesihatan kepada penggunanya.

Selain daripada rasa kopi **Cafelatte** dan Black Coffee **Organo Gold** yang memang sedap, anda juga boleh menjana **pendapatan sampingan** bersama **Organo gold**. **Organo Gold** adalah syarikat antarabangsa dari Canada yang baru setahun lebih bertapak di Malaysia. Ramai yang telah berjaya di dalam bisnes **Organo Gold**. Ianya merupakan satu fenomena menjalankan perniagaan dari rumah, ataupun lebih di kenali sebagai **work from home**, **kerja dari rumah**.



Saya suka menjalankan bisnes **Organo Gold** kerana saya boleh bekerja dari rumah sahaja. Konsep bisnes **Organo Gold** membolehkan anda menjalankannya dari rumah dengan menggunakan laptop anda.

7 sebab kenapa anda boleh menjalankan bisnes **Organo Gold** dari rumah di depan laptop anda :

- Organo Gold memberikan laman web kepada anda untuk membuat pendaftaran ahli baru
- Organo gold melalui back office member area membolehkan anda membuat dropship order pelanggan anda terus dari rumah. Anda hanya buat order, manakala HQ akan melakukan kiriman dan lain-lain
- Organo Gold membolehkan anda membuat order terus dari back office. Anda tidak perlu ke stokis, tidak perlu menghantar produk kepada pelanggan atau downline dan anda tidak perlu membawa stok produk di dalam kereta
- Anda boleh menggunakan web untuk mencari prospek 24 jam sehari, 7 hari seminggu tanpa henti
- Organo Gold adalah perniagaan global tanpa sempadan
- Majoriti daripada orang ramai memang minum kopi, ianya satu konsep perniagaan yang amat mudah.
- Komisen di masukkan terus ke dalam bank akaun anda !



Saya sedang mengadakan promosi di mana anda hanya perlu mendaftar sebagai ahli **Organo Gold** dengan RM80 (sales kit) dan membeli 2 kotak kopi Cafelatte RM70 + kos kiriman. Anda layak mendapat hadiah percuma dari saya iaitu satu simkad prepaid **onexox** (ada RM5 kredit di dalamnya). Dengan simkad ini, anda boleh berkomunikasi dengan kadar yang murah dengan saya dan rakan niaga yang lain.

Di samping itu, saya juga akan memberikan bimbingan di dalam menjalankan bisnes **Organo Gold** dengan menggunakan internet di dalam masa lapang anda dan hanya melakukannya dari rumah.

Berminat untuk menjadi ahli Organo gold, anda hanya perlu mendaftar secara online dengan **klik ke laman web Organo gold di sini** atau sila hubungi saya **Khairul untuk maklumat lanjut di 012-5396213**

```
[coupon couponid="1118" coupon_align="cctor_aligncenter" name="Percuma simkad onexox untuk organo gold"]
```